
Zápis  

z 6.veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,  

konaného dne 10.prosince 2015 v 17.00 – 19.00 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice  

 
  

1.Zahájení  

  

Starosta obce Lubomír Musil zahájil a řídil celý průběh zasedání. Přivítal občany, členy 

zastupitelstva a konstatoval, že na jednání je přítomno 13 členů zastupitelstva.  

  

P.starosta přečetl program veřejného zasedání a zeptal se přítomných, zda chce někdo 

něco do programu doplnit. Žádný další bod do programu doplněn nebyl.  

  

Program:  

1. Zahájení  

2. Kontrola usnesení  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

4. Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2016  

5. Pověření rady prováděním rozpočtových opatření  

6. Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č.3/2015  

7. Strategický plán obce Kvasice  

8. Majetek obce  

9. Diskuse  

10. Usnesení  

11. Závěr  

  

  

Hlasování – program ZO:                               PRO  - 13          proti  - 0               zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl ověřovatele zápisu Petra Vaculíka a Janu Koželovou.  

  

Hlasování:                                                        PRO - 13            proti - 0               zdržel se - 0  

  

  

P.starosta navrhl složení návrhové komise:  Ing.Richard Šiška, Mgr.Jiří Machovský,  

                                                                               Tomáš Kahaja  

  

Hlasování:                                                       PRO - 13            proti - 0                zdržel se – 0  

  

  

Ověřovatelé zápisu:            Petr Vaculík, Jana Koželová  

  



Návrhová komise:               Ing.Richard Šiška, Mgr.Jiří Machovský, Tomáš Kahaja  

  

Omluveni:                             Bc.Filip Klement, Radek Smolinka               

  

Pořízením zápisu byla určena  Marie Horová.  

2.Kontrola usnesení  

Místostarosta Zdeněk Zapletal přednesl zprávu o kontrole usnesení z minulého veřejného 

zasedání Zastupitelstva obce Kvasice.  

Dotazy: nebyly.  

  

3. Zpráva o činnosti rady obce  

Zdeněk Zapletal přečetl zprávu o činnosti rady obce od posledního veřejného zasedání ZO.  

Dotazy: nebyly.  

Ing.Ševčík seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením Obce Kvasice č.5 a 6/2015. P.starosta 

přečetl usnesení:  

71/ ZO bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce Kvasice.  

  

  

4.Návrh rozpočtu Obce Kvasice na rok 2016  

P.starosta uvedl, že rozpočet na rok 2016 byl jako každý rok připravován zodpovědně a 

důsledně. Investice na příští rok jsou naplánovány v hodnotě cca 7 mil. Kč.   

Ing.Ševčík uvedl, že návrh rozpočtu byl projednán na zasedání rady obce, která ho doporučila 

ke schválení ZO, dále finančním výborem a na poradě starosty.  Celý návrh rozpočtu přečetl a 

podrobně jednotlivé položky příjmů i výdajů objasnil. Celkové příjmy a výdaje činí 33.479.700,- 

Kč. Dále doplnil, že návrh rozpočtu neobsahuje dotace organizacím, spolkům a sdružením, 

jelikož podmínky pro poskytnutí dotace stanovují podání žádosti až do 20.2. příslušného roku.   

Dotazy:  

Mgr.Gašpárková poděkovala Obci Kvasice, že věnuje ZŠ maximum možností, škola je zvelebená 

a pěkně opravená.   

Ing.Šiška uvedl, že Obec investuje do budovy, ale je třeba investovat i do vybavení tříd. Proto 

navrhl zakoupit  ještě letos interaktivní tabule do tříd.  

P.starosta doplnil, že tabule budou zakoupeny v příštím roce. ZŠ dá požadavek, který bude 

zakomponován do rozpočtu a bude schválen na březnovém zasedání ZO.  



Mgr.Machovský doplnil, že dataprojektory jsou v současné době ve čtyřech třídách a je 

potřeba zakoupit ještě čtyři, ale jelikož každá třída má možnost využití této tabule v jedné 

společné třídě, bude stačit jejich zakoupení v příštím roce.  

  

  

Mgr.Strýcová poděkovala za peníze určené MŠ Kvasice a uvedla, že v obou fondech jsou 

ušetřeny peníze, které by ráda v příštím roce použila na rekonstrukci sociálního zařízení v MŠ. 

Dále je potřeba zakoupit lehátka, která jsou již zastaralá.  

Pavel Ředina poděkoval za příspěvek na nové hasičské auto.  

Aleš Judas se zeptal, zda část peněz pro MŠ Kvasice bude použita na plot a o jaký plot se jedná. 

P.starosta odpověděl, že plot bude vybudovaný kvůli zvýšené bezpečnosti dětí, bude mezi 

zahradou a rohem kuchyně.  

P.Šuterová se zeptala na zateplení domu školníka. P.starosta uvedl, že dotace na zateplení se 

týkala pouze školy, ne bytů. Dům byl navíc staticky posouzen a bylo zjištěno, že praská, proto 

nemá smysl jej v současné době zateplovat.   

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

72/ ZO schvaluje rozpočet Obce Kvasice na rok 2016.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

5.Pověření rady prováděním rozpočtových opatření  

P.starosta uvedl, že v pravomoci ZO je provádění rozpočtových opatření. V případě přidělení 

dotace, kdy musí být provedeno rozpočtové opatření, by muselo být vždy svoláno veřejné 

zasedání ZO, proto by ZO mělo pověřit jejich prováděním radu obce s tím, že ZO bude 

schvalovat rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného rozpočtu 

a bude v něm uvedeno přidělení dotací organizacím a spolkům. Rada obce bude na veřejných 

zasedáních ZO informovat o přijatých rozpočtových opatřeních.  

K této informaci neměli členové ZO žádné dotazy ani připomínky.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

73/ ZO pověřuje Radu obce Kvasice provádět v plném rozsahu rozpočtová opatření roku 

2016, mimo rozpočtové opatření, ve kterém bude provedena úprava již schváleného 

rozpočtu Obce Kvasice na rok 2016 a požaduje na svých zasedáních informovat o provedení 

všech rozpočtových opatřeních.  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

  

6.Obecně závazná vyhláška Obce Kvasice č.3/2015  

P.Berdník uvedl, že kvůli změně zákona o místních poplatcích je třeba změnit i vyhlášku o 

místních poplatcích a podrobně vysvětlil, kterých částí vyhlášky se změna týká.  Změna zákona 



se týká především osvobození a úlev, dále se ve vyhlášce rozšiřuje sazba poplatků o tři body. 

Poplatek za svoz odpadu zůstává stejný – 600,- Kč, včetně osvobození a úlev.  

Vyhláška bude platit od 1.1.2016.  

Dotazy: nebyly.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

74/ ZO schvaluje obecně závaznou vyhlášku Obce Kvasice č.3/2015 o místních poplatcích.  

  

Hlasování: PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

7.Strategický plán obce Kvasice  

P.Berdník uvedl, že na strategickém plánu obce se pracuje již od července 2015. Jsou v něm 

zakomponovány návrhy občanů i zastupitelů. SWOT byl zpracován v září 2015 a po ní byla 

vypracována strategie a v  listopadu proběhlo veřejné projednání strategického plánu. 

Schválení strategického plánu bude pro obec důležité i z toho důvodu, že jsou dotační 

programy a výzvy, které přímo požadují, aby byl v obci schválen strategický plán.    

Dotazy:  

P.Koželová se zeptala na oplášťování autobusových zastávek, p.starosta vysvětlil, jakým 

způsobem budou zastávky chráněny před nepříznivým počasím.  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  

75/ ZO schvaluje Strategický plán rozvoje obce Kvasice 2015 – 2020. Hlasování: 

PRO – 13, proti – 0, zdržel se – 0  

  

8.Majetek obce  

P.starosta seznámil členy ZO s žádostí Jaroslava Brhlíka o odkup části obecního pozemku 

parc.č.1498/1  a 862/20.  Žádost byla projednána na jednání rady obce, byla zkonzultována s 

územním plánem a jelikož se jedná o pozemek, který je určený ÚP pro silniční dopravu a 

veřejnost (chodníky, parkoviště u hřbitova a pro ulici Mírová)  nelze ho prodat pro soukromé 

účely. Proto rada nedoporučila prodej schválit v ZO.  

Dotazy:  

Aleš Judas se zeptal, zda se jedná o celý pozemek nebo jen část. P.starosta odpověděl, že se 

jedná pouze o část –  cca 61 m2 (parc.č.862/20)  a cca 204 m2 (1498/1).  

Další dotazy nebyly.  

  

Kdo je pro usnesení v tomto znění:  



76/ ZO neschvaluje prodej části obecních pozemků parc.č.1498/1 o výměře 204 m2 a 862/20 

o výměře 61 m2 v k.ú.Kvasice.   

  

Hlasování: PRO – 12, proti – 0, zdržel se – 1  

  

  

  

  

9.Diskuse  

Ing.Ševčík přečetl zprávy z vnitřního auditu v ZŠ Kvasice, který byl 1.12.2015 a v MŠ Kvasice, 

který proběhl 27.11.2015. V obou organizacích bylo kontrolováno  vedení účetnictví a čerpání 

rozpočtu k 31.10.2015. V kontrolovaných nákladech i výnosech ZŠ i MŠ nebyly shledány 

problémy.  

Dotazy: nebyly.  

77/ ZO bere na vědomí zprávu finančního výboru z vnitřního auditu ZŠ Kvasice a MŠ Kvasice.  

P.starosta uvedl, že Roman Kirilenko daroval již 70x krev a Miroslav Blabla 50x. Poděkování 

bude zveřejněno v Kvasických novinách.  

P.starosta uvedl, že byla dokončena oprava komunikace a kanalizace přítomné  v ulici Boční a 

Ulička a seznámil přítomné s průběhem prací. Dále seznámil přítomné s průběhem  prací na 

oranžovém hřišti u ZŠ a  s předběžným návrhem provozu.  V příštím roce bude provedena 

oprava chodníku ulice Kroměřížská, na kterou byla získána dotace ze SFDI.    

P.Kahaja upozornil na špatný stav příjezdové komunikace k oranžovému hřišti.  

P.Vlasatý poděkoval za dobrou spolupráci Obce Kvasice a jednotky SDH Kvasice.  

P.Špíšek upozornil na to, že v ulici Mírová jezdí traktory velkou rychlostí, což se nepříznivě 

projevuje na domech v ulici Mírová.  

Ing.Šiška se zeptal na cyklostezku směrem na Bělov. P.starosta odpověděl, že se bude dělat 

místní cyklotrasa směrem na Bělov, probíhají terénní úpravy, stezka bude podél silnice. V 

katastru obce Bělov si bude cyklotrasu řešit Obec Bělov.  

A.Judas se zeptal, od kdy bude k dispozici oranžové hřiště. P.starosta odpověděl, že hřiště je 

hotové, ale zatím bude pouze zkušební provoz, který bude mít ZŠ. V současné době se hledá 

správce, který bude mít provoz hřiště na starosti.  

P.Šuterová se zeptala, jak je to s vybudováním štěrkoviště ve Střížovicích. Jelikož pořád dochází 

k odvolání, není zatím zřejmé, kdy se s těžbou písku začne. Kvůli odvolání nejsou zatím 

povoleny ani přístupové komunikace,  jejich vybudování se bude znovu projednávat, doplnil 

p.Berdník.  

A. Judas poděkoval za připravené rozvícení vánočního stromu a navrhl, zda by nešlo nasvítit 

podium, aby byly děti, které vystupují, lépe vidět. Na něho navázala p.Koželová, která by 

uvítala rozšíření podia, aby mohlo účinkovat naráz více dětí.  



P.Ředina upozornil, že v obci chybí plakátovací plochy (je pouze jedna).   

P.Šuterová se zeptala, kdy revitalizace zeleně v parku. P.starosta odpověděl, že 15.12.2015 

bude schůzka s Ing.Vránovou, v květnu 2016 bude vypsaná výzva na dotaci. Havarijní stromy 

se mohou kácet ihned po vypsání výzvy, ale pouze pokud to budou uznatelné položky.  

  

10.Usnesení  

Předseda návrhové komise Ing.Richard Šiška přečetl usnesení, přijatá na dnešním veřejném 

zasedání.  

  

11.Závěr  

P.starosta poděkoval členům ZO i občanům za účast na veřejném zasedání, popřál všem pěkné 

vánoční svátky a hodně zdraví do nového roku a zasedání ukončil.  

  

Jednání skončilo 10.prosince 2015 v 19.00 hod.  

Zapsala: Marie Horová  

  

  

                                                                                                      Ověřovatelé zápisu:  

  

Lubomír Musil                                                                            Petr Vaculík starosta 

obce                                                                              Jana Koželová  

  

  

  

  

  

  

  


